
REFERAT  

MØTE HOPP-/KOMBINERTKOMITEEN 

 

Tirsdag 8. februar 2022 

Digitalt møte via Teams 
 

 

Til stede:   May Kristin Lønseth, Kolbjørn Asphaug, Svein Jetlund 

                         og Ellie Lein 
          

             Kjetil Dahlen, Marit Gjerland, Asbjørn Stensrud, Tore Sneli, Stig Morten Fredheim 

                         og Iver Markengbakken deltok i første sak 

 

Forfall:  Kai Tangen Lunheim, Stian Karlsen og Stig Ottesen 
 

 

                                                                                                                         

 

PROSJEKT REKRUTTERINGSBAKKE K60 I KANTHAUGEN 

 

Kretsleder Kjetil Dahlen, NSFs anleggskonsulent Marit Gjerland og prosjektleder for Jordalen, Asbjørn 

Stensrud, samt Tore Sneli, Stig Morten Fredheim og Iver Markengbakken fra NTG deltok møtet i 

denne saken.  

Asgeir Bjerke, driftsleder i Olympiaparken, var også invitert, men hadde dessverre ikke anledning. 

 

Bakgrunn for prosjektet 

Det mangler en K60-bakke med plast i Lillehammer-regionen for å komplementere ‘rekka’. 

Skikretsene i Hedmark og Oppland hadde det oppe som tema på styreseminaret i september, begge 

kretser er positive. Det er viktig med tanke på rekruttering i regionen at man har tilgjengelig bakker i 

hele størrelsesrekka. NTG Lillehammer har et uttalt behov for en K60-bakke for sine utøvere, nå er 

Midtstua i Oslo nærmeste alternativ. Olympiaparken er også positive til bygging av en K60-bakke i 

deres anlegg. 

 

 

Kort oppsummering av momenter som kom fram på møtet: 

 

Avklare beliggenhet 

• Bruke god tid på å finne eksakt plassering på anlegget og prosjektere godt.  

• Avklare hvem som er grunneier og områdets regulering til idrettsformål. 

Asbjørn understreket viktigheten av et godt forhold til grunneier 

• Det foreligger planskisser fra tidligere tanker rundt dette, evt. innhente dette, Stig sjekker med 

Asgeir Bjerke. 

• I dag mest aktuelt på sørsida av dagens hoppbakker for å nyttiggjøre seg den nye heisen? 

Sletta komme litt i konflikt med dagens aktivitet med kjelkekjøring og skikjøring. 

 

God forankring 

• Begynne med forankring hos anleggseier, dvs. Olympiaparken, be om et møte med øverste 

ledelse. 

• Deretter gå i møte med kommunen sammen med dem, både administrativt og politisk. 

• Klubber: Innkalle til møte med en god presentasjon av prosjektet – OSK og HSK 

 

 

 

 



 

Godt planarbeid 

• Man må vite hva man skal ‘selge inn’! 

• Jordalen har gode erfaringer med å bruke Structor 

 
Finansiering 

• Ha sikre finansieringsposter på plass før man går i gang 

• Anlegget vil være spillemiddelberettiget, kan dekke inntil 1/3 av kostnadene 

 

• Finne gode samarbeidspartnere 

• Utarbeide gode sponsorpakker, lage en beskrivelse av konseptet, for innsalg 

Erfaring fra Jordalen: Sammen med Øyvind Skurdal i Dialecta lagde de en plan for 

presentasjon når de skulle ut og finne finansiering. 
 

• Lage gode sponsorpakker, ha noe å selge, f.eks. selge navn på bakke 

• Bruke GD og NRK aktivt for å skape blest om prosjektet, og dermed enklere innsalg 

• Gjensidigestiftelsen og DNB Sparebankstiftelsen? 

 

 
Etablering av arbeidsgruppe 

• Etablere en velfungerende arbeidsgruppe som samarbeider godt 

• Bestående av +/- 5 personer, bestående av skikretsen(e), NTG, Olympiaparken og klubber. 

• Viktig med en god prosjektleder, som koordinerer framdrift og er navet i gruppa. 

 

• Det er også aktuelt å koble på Hedmark Skikrets, som har vært positive til å støtte prosjektet. 

Viktig at de også blir invitert inn i prosjektet tidlig, MayK følger opp dette, evt. også Kjetil. 

 

 

Foreløpig fremdriftsplan 

• Ha som mål å ha en operativ arbeidsgruppe innen 1. mars 

• Hver av de aktuelle melder tilbake til skikretsens HK-komité hvem de ønsker å ha i gruppa 

 

 

 
 
UTØVERS FORPLIKTELSER VED UTTAK TIL KRETSLAG/LAGHOPP 
 

Saken ble først meldt inn til høstmøtet i november 2021, med ønske om noen føringer for dette. Der 
ble det vedtatt at HKK ser på dette på neste komitemøte og tar dette opp med aktuelle instanser. 
 
Det er viktig at utøvere som er satt opp på lagkonkurranse, møter opp eller gir beskjed i god tid om de  
ikke kan stille.   
 
Vi bør være forsiktige med strenge konsekvenser i form av utestengelse o.l. Her handler det mest om å 
bygge holdninger og skape forståelse at man er på et lag, selv som individuell utøver. 
 
Viktig å avklare i forkant av renn mht. forventninger til uttak laghopp og hvem som ønsker å hoppe 
lagkonkurranse. NTG følger opp dette i de rennene de har ansvar for uttak,  skikretsens ledere følger 
opp i aldersbestemte klasser. 
 
 
 
 
 
 



 

 

STATUS TERMINLISTE OG DOMMERE 
 

Lokale renn 
 

• Nyttårsrennet i Jordalen avlyst pga. snømangel, vil ikke bli satt opp igjen 

• Søre Ål-lekene; flyttet fra 15. januar til 20. februar 

• Øvrige renn går p.t. som planlagt 

 

• KM arrangeres i Trysil 12-13. februar, arr. Trysil IL 

NTG arrangeres informasjons- og treningssamling parallelt, også i Trysil 

Kai representerer skikretsen og tar med seg KM-medaljer 

 

Status dommere 

Dommekabal er oppdatert. 

Tre stykker på forbundsdommerkurs, en av disse har trukket seg. To skal avlegge prøve ifbm. NC Hopp 

i februar. 

 

 

Nasjonale renn 
 

 

• Kombilekene i Tolga 29-30. januar, 

Vellykket helg, 3 deltakere fra Søre Ål IL deltok 

 

• Hopptreff finale i Steinkjer 

Utsatt en uke, arrangeres 12-13. februar, ingen påmeldte fra Oppland 

 

• Hovedlandsrennet 2022 

…. arrangeres i Midtstua/Holmenkollen 25-27. februar. 

Kai fungerer som leder for skikretsen 

 

• Solan Gundersens Vinterleker  

.. skulle vært arrangert 19-21. februar, men er avlyst,  

erstattes med Kollenlekene i Midtstua/Holmenkollen 25-27. februar, parallelt med HL. 
 

Fra Oppland stiller det utøvere fra Grua, Søre Ål IL og Harpefoss/Tormod Skilag. 

Ingen fra HKK deltar her, be Søre Ål ta hovedansvar for uttak laghopp, Ellie følger opp. 

 

 

ØKONOMI 

 

Årsregnskap 2021 

Pga. pandemi og mange avlyste renn og arrangement, gikk HKK med et overskudd på kr. 56.016 

for 2021. Dette gir en EK pr. 31.12.21 på kr. 194.221. 

 

Søknader om støtte 

• NTG, støtte til informasjons- og treningssamling i Trysil 12-13. februar 

HKK støtter samlingen med kr. 5.000. 

 



• Gausdal Skilag, underskudd NC-arrangement 2021 

Dette gjelder toppidrett og er derfor en mer prinsipiell sak mht. hva skikretsens penger 

skal brukes på – og bør avgjøres med hele HKK til stede 

ARRANGEMENT 

 

• Breddeopplegg ifbm. Raw Air 

• Avslutningssamling i Jordalen 

• Arrangementsmal 

 

Saken utsettes pga. ikke vedtaksdyktig HK (2 stykker til stede i denne saken) 

 

 

 

 

Nytt møte i HKK 

Pga. dårlig oppmøte er det behov for et nytt møte ganske raskt, onsdag 16.  februar kl. 19.00, via 

Teams. Hovedsaker Arbeidsgruppe prosjekt K60-bakke, i tillegg til de sakene som ikke lot seg 

behandle på dagens komitemøte. Men dette forutsetter at flere kan stille på møte, Ellie sjekker ut. 

 

 

 

 

Lillehammer, 9. februar 2022, 

referent Ellie 


